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Vriezenveen, 28 april 2019 
Betreft: Advies Kostendekkendheid Sport 
 
 

Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de Concept-adviesnota over het verhogen Kostendekkendheid Sport 
willen we graag het volgende kwijt. 
 
1. We zijn verheugd dat het maximale bezuinigingsbedrag van tafel is.  
 
2. In de bijlage 1 staat de uitwerking van de maatregelen en de keuzes die zijn gemaakt voor 
de tariefsverhoging. We lopen deze langs. 
 
* Led buitenverlichting (voetbal, etc): prima om dit verder uit te werken. We willen daar graag 
de expertise van de clubs die dat al hebben geregeld bij inbrengen. De mogelijkheid om als 
club deel te nemen aan het gemeentelijk energiecontract is voor ons helemaal nieuw. Ook 
de clubs die we hebben gesproken waren hiervan niet op de hoogte. Wij vragen waarom dit 
alleen voor Vroomshoopse Boys geldt en niet voor andere verenigingen. Wij willen dit graag 
verder oppakken. 
 
* Led binnen accommodaties: ons is niet duidelijk waarom de besparing in het 
duurzaamheidsfonds komt. De bezuiniging op energie zou moeten leiden tot een verlaging 
van de zaalhuur. Dit wordt echter niet zo omschreven. Het plaatsen van zonnepanelen op 
accommodaties moet snel ter hand worden genomen. Ook dit levert een besparing op, 
waardoor de kosten omlaag kunnen. 
 
* Robotmaaiers: we snappen dat de inzet van robotmaaiers ten koste gaat van de inzet van 
Soweco. We pleiten er echter voor om hiervoor een andere oplossing te verzinnen. De 
verenigingen kunnen hier bij betrokken worden en verantwoordelijk worden gemaakt. 
 
* Schoonmaak: de zinsnede "...waar geen beheerder aanwezig is, wordt de betreffende 
accommodatie schoongemaakt door een schoonmaakbedrijf." is onduidelijk. Betekent dit dat 
De Stamper en zwembad De Zandstuve door de beheerders worden schoongemaakt? Hier 
valt misschien wel een besparing te realiseren. Graag opheldering. 
 
De optie om Beukenhage, Weemelanden en Krijgerstraat door de verenigingen schoon te 
maken betekent dus een besparing van € 53.400,--. Dit moet als optie worden onderzocht 
met de verenigingen.  
 
 
 



* Tarieven: we zijn nog steeds bang dat de tariefsverhoging gaat leiden tot een afname van 
het aantal sporters in de gemeente. Misschien goed om daar onderzoek naar te doen. Het 
verschil tussen sporthal en sportzaal is heel groot. Terwijl er voor de 
binnensportverenigingen weinig tot geen mogelijkheden bestaan de inkomsten te verhogen. 
En dat kan niet alleen de harmonisering met omliggende gemeenten zijn. Voor de 
duidelijkheid: Sportzaal Weemelanden wordt bijna geheel door KEV gehuurd. KEV zal dus 
de komende jaren met een verhoging van bijna 10.000 worden geconfronteerd: in 2019 € 
24.899 oplopend naar € 34.816. En daar komt de Krijgerstraat met een verhoging van € 
3080 nog overheen. Dit is absoluut niet aanvaardbaar en onredelijk. We pleiten ervoor dat 
hier een oplossing voor komt. Dit willen wij onderdeel laten zijn van de bespreking van dit 
advies. 
 
Overigens geldt deze verhoging van tarieven dus ook voor De Klaampe en Het Punt. Deze 
staan niet in het overzicht. 
 
Dan nog een vraag over de zwembadtarieven: hoe wordt daar de verhoging van de 
kostendekkendheid gerealiseerd? Gaan de tarieven voor de zwemverenigingen en de 
particulieren ook met 10% omhoog? 
 
Tot slot 
 
De berekening van de kosten/baten sport van de gemeente blijven wij principieel onjuist 
vinden. De toegerekende kosten aan de sport (een miljoenenbedrag) is voor ons een 'black 
box'. In november 2018 is dat al aangekaart en er zou inzicht worden gegeven. Tot op heden 
is dit niet gebeurd. Graag zouden wij op korte termijn dit inzicht hebben.  
 
Wij zien graag de antwoorden op de vragen en opmerkingen tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens het Sportplatform Twenterand, 
 
 
 
 
Hans Bakker, 
voorzitter 


